

# The Grand Trunk Journey

Claude Sirois

## Berlin Con Promo Cards

Set of 4 Cards

### EN

#### Improvement cards

**CITY HUB:** The player can place a City or a Port card in reserve on this card. The city or port can come from their hand or their train (when they remove the card from the front of their train). The player spends 1 Day to take the City card and place it in front of their train during step 1 (but not back in their hand). They can discard the City card without spending a day.

**DISPATCHER:** The Grand Trunk Jct card allows the player to reach a city without a terminal.

#### Objective cards

##### EXPANSION TO BERLIN

**Requirement:** The player collected 2 or more each of Coal, Iron and Steel and the train of the player must be in Hamilton.

**Score:** 5 VP

*During the 19th century, the city of Kitchener (Ontario), which is located about 60 km northwest of Hamilton, was called **Berlin**. The Grand Trunk Railway built a station in Berlin in 1856.*

##### NEW MARKETS

**Requirement:** The player collected 3 or more first delivery tokens.

**Score:** 1 VP/delivery token collected

### DE

#### Fortschrittskarten

**DREHKREUZ:** Der Spieler darf eine Stadt- oder Hafenkarte auf dieser Karte „als Reserve“ platzieren. Die Stadt- oder Hafenkarte kann aus der Hand oder vom Zug kommen (wenn sie vom Zug entfernt wird). Der Spieler „verbraucht“ einen Tag, wenn er die Stadt- oder Hafenkarte während Schritt 1 nimmt und vor den Zug legt (er darf sie nicht auf die Hand nehmen). Die Karte kann alternativ, ohne einen Tag zu „verbrauchen“, auf den Ablagestapel gelegt werden.

##### FAHRDIENSTLEITER

Die Grand Trunk Jct-Karte erlaubt dem Spieler, eine Stadt ohne Terminal zu erreichen.

## **Auftragskarten**

### **AUSBAU NACH BERLIN:**

**Anforderung:** Der Spieler hat je 2+ Kohle, Eisen und Stahl geliefert und der Zug befindet sich in Hamilton.

**Wertung:** 5 SP

*Während des 19. Jahrhunderts wurde die Stadt Kitchener (Ontario), die sich rund 60 km nordwestlich von Hamilton befindet, **Berlin** genannt. The Grand Trunk Railway baute in Berlin im Jahre 1856 einen Bahnhof.*

### **NEUE MÄRKTE:**

**Anforderung:** Der Spieler hat 3+ Sonderlieferungsaufträge gesammelt

**Wertung:** 1 SP pro gesammeltem Sonderlieferungsauftrag